
 
Raadsvergadering d.d. 21 april 2020
Raadsnota nummer:ZN213660
Onderwerp: speelvoorziening Slotpark
Vragen van fractie: GROENLINKS             Naam raadslid: Martijn Louwerens
 
1.    Waarom is er voor gekozen om het krediet ad.150.000,-- ten laste van het 

toeristisch fonds te laten vallen?
 
Antwoord:
Het reguliere budget voor spelen biedt geen ruimte voor deze ontwikkeling. 

De speelvoorziening is een kwalitatieve toevoeging voor het centrum van 
Oosterhout, voor bewoners van de binnenstad en voor bezoekers. Het creëren van 
een aantrekkelijke speelvoorziening in de binnenstad zal er toe leiden dat 
bezoekers aan het centrum van buitenaf langer in het centrum verblijven. Dit 
vergroot de toeristische aantrekkelijkheid van onze binnenstad. 

2.    Op welke plek in het Slotpark gaat de speelvoorziening gesitueerd 
worden?

 
 Antwoord:
 Zie bijgevoegde kaart

 

Raadsvergadering 21.04.2020
Raadsnota nummer  ZN213660 
0nderwerp:   Slotpark speelvoorziening - budget 
Vragen van fractie       PvdA                   Naam raadslid:   Anton van Opzeeland

Het voorstel is er op gericht het krediet ad. € 150.000 te voteren vanuit het 
toeristisch fonds. De te realiseren speelvoorziening, zoals ook geformuleerd wordt 
onder het kopje "wat willen we bereiken", vooral bedoeld voor bewoners van de 
binnenstad en bewoners die vanuit elders de binnenstad bezoeken.

Wat is voor U de overweging om deze voorziening dan toch ten laste te laten 
komen van het toeristisch fonds?

De vraag is mede ingegeven door de overweging dat vanuit de toeristensector 
wellicht urgentere zaken ter ondersteuning van deze sector aan de orde zijn. 

Antwoord:
Zie antwoord 1 op de vraag van Groen Links. 

In de begroting van uitgaven vanuit het toeristisch fonds is reeds rekening 
gehouden met deze investering, zie beantwoording vraag 1 VVD.

Ten tijde van het collegebesluit was de financiële impact van het coronavirus nog 
niet aan de orde zoals dat nu het geval is.


